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Kdaj bo prostor za mlade
Zanlmivo je, da občinska konferenca ZSMS nima let-
nlh planov, pač pa Je oktobra lani sprejela program-
sko usmeritev za naslednji dve leti. Toji omogoča, da
obravnava probleme, ki se pojavljajo sproti ter nare-
kujejo obravnave in rešitve. Tako se prilagaja času in
je lahko bolj elastična.

Z Mišo Vidic, sekretarko OK
ZSMS občine Center smo se po-
govarjali o programskih usmeri-
tvah, težavah in dosedargem delu.
Naštela je nekaj novosti, med riji-
mi tudi, da je občinska konferen-
ca izvolila 47 članov, ki bodo za-
dolženi za oživitev in nadaljnje
delovanje osnovnih organizacij
ZSMS. Prej je to breme ležalo na
manjšerri številu \judi, ki tako ni-
so imeli pregleda nad mnogimi
OO ZSMS.

Prva naloga članov bo vzposta-
vitev stikov z OO ZSMS v DO,
naslednji korak pa bodo sestanki
z vodstvom OO ZSMS, kjer bodo
ugotovili dejansko stanje. Pripra-
vili bodo analizo delovanja OO
ZSMS v združenetn delu, ki jo bo
pregledalo predsedstvo skupaj s
konferenco.

Precej težav imajo tudi z dova-
jaivjem novih kadrov. Vendar pa
je Miša Vidic glede tega optimist.
Poudarila je, da je kadrovsko

oživljanje daljši proces. Imamo
pa na srečo še precej neizkorišče-
nega potenciala v osnovnfli šolah.
OK ZSMS je začela v tem man-
datnem obdobju nevezovati bolj
trdne vezi z osnovnimni šolami.ki
so bile doslej premalo informira-
ne in vključene v delovanje OO
ZSMS. Vendar pa to niso edini
problemi. Trenutno se ukvarjajo z
razvijanjem programa Centra za
interesne dejavnosti mladih. Cen-
ter za interesne dejavnosti mladih
je pričel z delovanjem decembra
lani. V njegovem okviru so pri-
pravili Kulturni teden mladih, ki
naj bi postal tradicionalna prire-
ditev. CIDM je za zdaj še brez stal-
nih prostorov, kar jim povzroča
težave pri izvajanju programa.
Plane so morali prilagoditi mož-
nostim. Upajo, da se bodo teh te-
žav kmalu rešili. Ustanovili so po-
seben komite za prostor, dogovar-
jajo pa se tudi na drugih ravneh,
da bi skupaj strli oreh, saj to ni le

problem OZ ZSMS občine Cen-
ter, pač pa celotne Ljubljane. V
CIDM se namreč lahko vključuje-
jo vsi mladi, ki jih zanimajo različ-
ne dejavnosti in bi se z njimi radi
pokazali oziroma predstavili šir-
šemu krogu. Program je torej za-
radi prostorske stiske skrčen in
okrnjen, vendar kljub temu ne
obupavajo. Za ta mesec so pripra-
vili krajšo predstavitev dejavno-
sti učencev srednje glasbene obli-
kovne in družboslovne šole in to
v Križankah.

Pozanimali smo se tudi kako so
oni spremljali polemike okrog
predloga civilnega služenja voja-
škega roka in štafete. Miša Vidic
nam je povedala, da bodo do-
končna stališča o civilnem služe-
nju vojaškega roka podana po
razgovoru republiške konference
s predstavniki JLA. Glede štafete
pa je dokončno znano, da bo kre-
nila na pot iz Slovenije in sicer iz
Litije. Točen program pa še ni do-
kpnčno izdelan. Njihova stališča
se skladajo s stališči republiške
zveze ZSMS.

Upamo, da se bodo prostorske
težave CIDM čimhitreje in karse-
da ugodno razrešile, saj je mladim
v Ljubljani potrebna taka usta-
nova. Dolores Podbevšek


